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Minuten:41:52 – 42:40 Amendement A3 Keerpunt´74   
“In goed overleg met wijkbewoners de locaties van ondergrondse containers te bepalen, waarbij men niet 
verder dan 150 meter met afval hoeft te lopen en voor ouderen en mindervaliden die hulp wensen een (nader 
te bepalen) hulpsysteem te implementeren” 
 
Portefeuillehouder Kevin van Oort 
De afstand in de proefwijk was 150 meter, dat was een succes over alle drie de criteria. Wij hebben er gevoel 
bij dat u aangeeft om dan vooral die 150 uit te rollen op de delfde manier en met de zelfde afstand. 
Ik moet hierbij wel vermelden dat als de afstand kleiner wordt (van 300m–150m) dat er waarschijnlijk ook meer 
ondergrondse containers moeten worden aangeschaft, niet het dubbelen want je doet dit in overleg met de wijk. Bij 
de ene wijk kan dit iets meer zijn dan in de andere wijk. 
 
Wij kunnen het amendement positief adviseren, maar daarbij wel bij vermeld dat we ons uiterste best doen om 
dat dan voor elkaar te krijgen binnen de huidige afvalstoffenheffing. We hebben gezien dat onze 
afvalstofheffing daalt dus daar zit wat ruimte is. Maar ik moet dit risico hier benoemen dat het verkleinen van 
de afstand tot meer kosten zou kunnen leiden. Mocht dit meer zijn dan dat we beschikbaar hebben in de 
voorziening, dan komen we daarvoor bij u terug en dan hebben we het er met elkaar over of dat acceptabel of 
niet acceptabel is. 
 
Met bovenstaande kanttekeningen kan het college zich vinden in amendement A3. 
 
 
Minuten: 1:18 – 1:19 Amendement A3 van keerpunt´74  
“In goed overleg met wijkbewoners de locaties van ondergrondse containers te bepalen, waarbij men niet 
verder dan 150 meter met afval hoeft te lopen en voor ouderen en mindervaliden die hulp wensen een (nader 
te bepalen) hulpsysteem te implementeren” 
 
Stemverklaring dhr. De Peuter: Met dien verstanden dat u eerst nog terug komt bij de raad met wat de kosten 
daarvoor dan zullen zijn. 
 
Voorzitter Willemijn van Hees: De toezegging vanuit het college is: dat als de aanschaf van ondergrondse 
containers (met het verkleinen van de afstand) niet past binnen het huidige stelsel en erover heen gaat, dat 
risico, dan wordt er terug gegaan naar de raad. Indien dat past binnen de huidige voorziening ( binnen de 
huidige middelen) wordt het binnen de voorziening op deze wijze ingevoerd.  Zonder verhoging van de 
tarieven. 
 
Met die toezegging wordt het amendement aangenomen. 
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